
Grundejerforening Leos Alle. 

Generalforsamling den 26. april 2015,   

Henning bød som formand velkommen til generalforsamlingen, hvor der var ca. 21 fremmødte, som 

herefter blev afholdt jf. dagsorden.  

1. Valg af dirigent:  Søren Eller foreslået som dirigent og valgt!  Søren konstaterede, at 

generalforsamlingen var lovlig indkaldt.  

2. Bestyrelsens beretning: Forelagt af formanden, Henning Mortensen. Der henvises til bestyrelsens 

beretning på særskilt ark. Beretningen suppleres med oplysning fra formandens side om, at der 2 

dage før generalforsamlingen var modtaget breve fra kommunen, hvori kommunens teknikker 

oplyser, at der planlægges renovering af fortove og lagt ny asfalt på Leos Alle i løbet af hhv. 

efteråret 2015 og foråret 2016. De supplerende breve vedlægges beretningen. Meddelelsen af 

nyheden omkring asfalten og fortovene blev modtaget med stor glæde af de fremmødte. 

Beretningen godkendt af de fremmødte.  

3. Regnskab: Forelagt af kassereren, Jørn Raahede.  Foreningen har p.t. en formue på 32.074,25 kr. 

med et overskud på 4.620,- kr.  i løbet af 2014. Der var i 2014 51 betalende husstande.  Søren Eller 

forespurgte, hvem der betalte øl og vand til generalforsamlingen. Det blev oplyst, at der var tale 

om en donation. Regnskabet godkendt af de fremmødte.  

4. Budget:  Forelagt af formanden. Der er de facto tale om en gentagelse af budgetterne fra de 

forudgående år med en forventet formue på ca. 36.700,- kr. med udgangen af indeværende år. 

Budgettet godkendt af de fremmødte.  

5. Behandling af indkomne forslag: Forelagt af formanden. Der blev forevist et udkast til et brev til 

kommunen vedr. ændring af de grønne arealer ved Leos Alles udmunding i Bargumsvej, evt. ved 

hjælp af frivilligt arbejde fra beboerne.  Det skal dog overfor kommunen fastslås, at den løbende 

vedligeholdelse ikke skal varetages af beboerne.  Udkastet godkendt af de fremmødte.  

6. Kontingent:  Uændret kontingent på 100 kr.  

7. Valg af formand: Bente Solgaard foreslået som formand. Enstemmigt valgt.  

8. Valg til bestyrelsen:  Bestyrelsen har foreslået Henning Mortensen og Sanne Gaarde. Begge valgt.  

9. Valg af suppleanter: Bestyrelsen har foreslået Pia Sørensen og Kirsten Christiansen. Begge valgt.  

10. Valg af revisor: Kis Thomassen genvalgt.  

11. Evt.: Afgående formand Henning takkede de afgåede bestyrelsesmedlemmer, Birger og Jørn for 

deres mangeårige indsats. Næstformanden Erik Hvidberg takkede på bestyrelsens vegne for den 

afgående formands indsats og gav udtryk for håb om, at foreningen fortsat kunne trække på hans 

store tekniske ekspertise.  Afgående bestyrelsesmedlem, Jørn Raahede ønskede ligeledes på egne 

vegne at udtrykke tak til afgående formand for hans mangeårige indsats.  

 

På bestyrelsens vegne  

 

Fritz Müller 


